
Referat af møde 06/09 - 2022 

 

Udledningen af lejlighed 7A skal følges op på da der er flere problematikker i forbindelse med 

udlejningsregler og mangel på engagement i fx behandling af skægkræ. 

 

Næste generalforsamling må MEGET gerne være start marts. 

- Opfordring på deltagelse fra ALLE beboerer (eller fuldmagt). 

 

Opfølgning på behandling af skægkræ: 

- Lejligheder der IKKE har fået behandling: 3C, 7A, 17B, 25B, 29D? (29B - indlagt på 

sygehuset), 29C. 

- Det er nok de samme som vil behandle næste gang. 

- Få Karin til at sende en besked ud til de lejligheder der ikke har fået behandling med 

påmindelse om obligatorisk deltage i fællesprojekt - det er ved lov da beslutningen er 

taget til en generalforsamling. 

- Vi ender med at sige at vi sender en motiverende besked på facebook hvoraf der vises 

billeder af hvor man evt. Kunne lægge en nøgle i teknikskabet. 

- Det er yderligere vedtaget at hvis der er gengangere af lejligheder hvor teknikerne IKKE 

har kunnet komme ind i lejligheden vil de blive påmindet om at det er obligatorisk at de 

skal lade dem komme ind og sprøjte. 


